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Vragen van het lid Van Tongeren (GroenLinks) aan de Minister van 
Economische Zaken en Klimaat over het bericht «Woonarken aan Weesper dijk 
moeten áán het aardgas: «Gas is toch op z’n retour?»» (ingezonden 5 april 
2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Woonarken aan Weesper dijk moeten áán het aardgas: 
«Gas is toch op z’n retour?»»1, waaruit blijkt dat bewoners door de gemeente 
Weesp worden gedwongen over te stappen op aardgas, met alle kosten van 
dien, terwijl geen mogelijkheid wordt gegeven om voor een duurzaam 
alternatief te kiezen? Zo ja, wat is uw oordeel over dit bericht? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat er met deze maatregel geïnvesteerd wordt in een 
netwerk dat niet strookt met het voornemen van de overheid om na 2050 
aardgasvrij te zijn en dat het risico bestaat dat dit netwerk vroegtijdig buiten 
gebruik zal raken? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat deze investeringen niet bijdragen aan het feit dat we 
per jaar honderdduizenden woningen los moeten maken van het aardgas om 
de doelstellingen van het klimaatakkoord van Parijs te halen? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat de gemeente beter tot een duurzaam alternatief had 
kunnen besluiten? Zo ja, kunt u in gesprek gaan met de VNG om te voorko-
men dat in de toekomst woningen onnodig op het gas worden aangesloten? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de drempel om over te stappen op duurzame 
energiebronnen lager zou moeten zijn? Zo ja, hoe bent u van plan dit te 
bereiken?

1 https://demonitor.kro-ncrv.nl/artikelen/woonarken-aan-weesper-dijk-moeten-aan-het-aardgas-
gas-is-toch-op-zn-retour
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